



Datum 2017-11-15
Dagordning Styrelsemöte nr. 7

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas 17:15

2. Val av mötets ordförande

Cajsa Englund väljs till mötets ordförande.

3. Val av justeringsperson

Olle Öberg väljs till mötets justeringsperson.

4. Val av sekreterare

Emma Hall väljs till mötets sekreterare.

5. Kallade

Alice Karlsson, Anton Olsson, Cajsa Englund, Emil Falck, Emma Hall, Fredrik Lundberg, Fredrik Skeppstedt, Jacob Scherdin, Jesper Rosenberg, Joel Sollander, Lisa Malmström, Olle Öberg, Otto Björnsson, Rasmus Sjöberg, Thor Nordensvärd, Frida Pettersson, Jesper Säberg

6. Adjungering

7. Mötet behöriga utlysande

8. Godkännande av dagordningen

9. Föregående mötesprotokoll

10. Ev. bordlagda frågor

11. Lägesrapport

Rasmus: Ska prata med de ansvariga om om hemmissionering.

Alice: tacokväll 1 december. Spons med ED och Almroth på g.

Olle: Varit på diskussionsmöte om att kårfullmäktige ska bestämma nästa års mottagningspolicy.

Freddan: Har pratat med Stockholmsmässan om mat - det kommer inte att gå att få någon grupp- eller studentrabatt. Freddan har mailat om utskriftsproblemet, och det ska nog gå att ordna något konto för sektionen. Inte fått svar än så vi får se.

12. Ordförande informerar

Har skickat ut kallelse till höstmötet.

13. Studienämndsordförande informerar

3 av 6 examinatorsmöten är klara. Klagomål på tp56 om att det inte är en bra föreläsningssal.

14. Näringslivsansvarig informerar

Stångåstaden var nöjda med studiebesöket. Joel ska följa upp med dom efter BAM och se vad man kan göra för samarbete i vår.

15. Uppföljning att göra från förra mötet

16. Diskussionspunkter

a. Ändringar i stadga-N

- Diskussion om att BAM ska få gå med en viss vinst, så att det kan finnas en buffert för framtiden ifall intresset från företagen sjunker angående BAM. Styrels-N måste höra med Fredrik i BAM om en summa.
- Diskussion om hur man ska få studenter mer aktiva och synas mer. Ett exempel är att alla i styrels-N har hand om instagram varsin vecka. Otto ger förslag att man först söker general/chef och kassör, och resten efter jul. Detta är något som kan läggas in i stadga-N, i form att N-Phadderiet, Fest-N och Nora måste ha ett gruppkontrakt om sökperioden.

- Jespers post döps om till evenemangsansvarig.

b. Visitkort

- Ett gemensamt visitkort för hela styrels-N som man kan beställa en bunt av och dela ut på mässor.
- Man kan då skriva sitt namn på baksidan ifall det skulle vara något särskilt fall då man behöver en personlig kontakt på en mäsas.

17. Övriga frågor

18. Nästa möte

Kvällsmöte kl. 17:15-19 tisdag 21/11 (Rasmus är gofikaansvarig).

19. Att göra till nästa möte


- Anton, Otto och Alice diskuterar om framtida gruppkontrakt angående sökperioden och kommer med ett förslag.



Ordförande, Cajsa Englund



Sekreterare, Emma Hall



Justerare, Olle Öberg